



KEY EVENTS OF THE YEAR 年度大事回顧

2006

- Successfully listed on the Main Board of the Hong Kong Stock Exchange in October
- Acquired a piece of land in Kunming to strengthen land bank in November
- Completed additional Phase 5C apartments in Cambridge Forest Newtown, Phase 1 of Cambridge Waters and Cambridge Watertown with a total GFA of approximately 350,000 sq.m. in June

2007

- Selected as a constituent stock of the 200-Stock Hang Seng Composite Index Series and Hang Seng Freefloat Index Series, effective as at March 2007
- Acquired a piece of land with GFA of approximately 230,000 sq.m. in Huangshan in February
- Acquired another piece of land with GFA of approximately 220,000 sq.m. in Kunming in March

2006年

- 十月成功於香港聯合交易所主板上市
- 十一月於昆明購入地皮，增強土地儲備
- 在六月完成康橋半島5C，康橋水都及康橋水鄉一期合共約三十五萬平方米

2007年

- 本集團於二零零七年三月被編入成為恒生綜合行業指數200只成份股之一及恒生流通指數系列成份股之一
- 二月收購黃山太平湖住宅土地可建築面積約二十三萬平方米
- 三月收購昆明另一地塊，可建築面積約二十二萬平方米